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رقابت های لیگ، چیزی 
جز سردرد ندارد! 

طلوع کیان به شهداب رسید  
والیبال  پانزدهم مسابقات  هفته  فارس: 
قهرمانی باشگاه های برتر مردان ایران روز 
چهارشنبه ١4 دی با برگزاری هفت دیدار در 
شهرهای گرگان، مشهد، تهران، یزد، رفسنجان، 
آمل و اصفهان پیگیری می شود. در جذاب ترین 
مسابقه این هفته تیم ایفاسرام اردکان در سالن 
شاهدیه یزد به مصاف شهداب می رود. هدایت 
نماینده اردکان را علیرضا طلوع کیان برعهده 
دارد که سال گذشته سرمربی شهداب بود و با این 
تیم قهرمان لیگ برتر مردان شد. بنابراین جدال 
این مربی جوان کشور با تیم شهداب جذابت های 
خاص خود را دارد. در دور رفت ایفاسرام سه بر 
دو در اردکان به پیروزی رسید و شهدابی ها در 
تلاش برای جبران این نتیجه در بازی خانگی 
هستند، اما نماینده اردکان هم که در هفته 
چهاردهم موفق به شکست قهرمان نیم فصل 
شد، انگیزه فراوانی برای شکست مجدد مدافع 
عنوان قهرمانی در این رقابت ها دارد. تیم شهداب 
با ١0 برد و 26 امتیاز در رتبه دوم جدول است و 
ایفاسرام با هفت برد و 2١ امتیاز در جایگاه هشتم 
قرار دارد. از نظر رتبه  تیم ها در جدول، دیدار نیان 
الکترونیک خراسان برابر هورسان رامسر در هفته 
پانزدهم لیگ برتر مردان حساسیت بیشتری 

نسبت به دیگر مسابقات این هفته دارد.

خارجازمستطیلسبز

  اطمینان تن هاخ به لوک شاو  
در خط دفاعی

اریک تن هاخ مطمئن است که لوک شاو 
می تواند در دفاع میانی پیشرفت کند. به 
گزارش ساکرنت،  پس از آنکه تن هاخ تصمیم 
گرفت ملی پوش انگلیسی را در مرکز دفاع 
خود مستقر کند، شاو به یونایتد در پیروزی 
مقابل ناتینگهام فارست و وولوز در لیگ برتر 
کمک کرد.  یونایتد در اولین بازی خود در 
سال 202۳ در اولدترافورد به مصاف بورنموث 
در اولدترافورد می رود و این بازیکن 2۷ ساله 
دوباره می تواند در کنار رافائل واران در دفاع 
میانی بازی کند. لیساندرو مارتینز آرژانتینی 
تمرینات خود را از سر گرفته است و ممکن 
است در دسترس باشد، اما اگر این مدافع میانی 
به زمان بیشتری برای استراحت نیاز داشته 
باشد، تن هاخ هیچ تردیدی برای فراخوانی 

مجدد شاو ندارد.  

خبـــــر

 پایان کار نایب رئیس جنجالی فدراسیون فوتبال 

سالپنجم
شماره1460

آرمان ملی: شهره موسوی که اسفند ماه 
سال ١۳99 به عنوان نایب رئیس فدراسیون 
فوتبال انتخاب شد، بعد از بازداشت چند ماهه 
و با تصمیم هیات رئیسه فدراسیون فوتبال از 

این سمت برکنار شد! 
  بازداشت

شهره موسوی نایب رئیس زنان فدراسیون 
فوتبال که با ۷0 رأی، قاطعانه در مجمع ١0 
اسفند ١۳99 این عنوان را به دست آورد، 
2۷ فروردین ماه سالجاری با حکم قضائی 
پیرامون پرونده رمزارز جعلی کینگ مانی 
بازداشت شد و به زندان فشافویه رفت. بعد از 
این اتفاق،  نادره درودیان در کسوت سرپرست 
دپارتمان زنان فدراسیون فوتبال در نقش 
جانشین شهره موسوی مشغول فعالیت شد. 
شهره موسوی در دوران بازداشت سعی داشت 
تا با تعامل مسئولان قضائی به صورت آنلاین 
در جلسات هیات رئیسه شرکت کند تا هم 
جلسات هیات رئیسه به حد نصاب برسد و هم 
خود از ساختار فدراسیون فوتبال خارج نشود. 

  حضور موقت 
١4 آبان ماه گذشته ایلنا نوشت: در شرایطی 
که شهره موسوی، نایب رئیس بانوان فدراسیون 
برخی  دلیل  به  اخیر  ماه های  فوتبال در 
پرونده های مالی شرکت خود در بازداشت به 
سر می برد امروز در ساختمان فدراسیون حاضر 
شد. قرار است موسوی در جلسه امروز هیات 

رئیسه هم حضور داشته باشد. 
  اعتراض ها 

سه روز بعد و در حاشیه مراسم رونمایی 
از پیراهن تیم ملی فوتبال ایران، تعدادی در 
اعتراض به حضور شهره موسوی در هیات 
رئیسه فدراسیون مقابل سالن همایش های 
برج میلاد تجمع کردند. آنها اعتقاد داشتند 
موسوی به خاطر پرونده های قضائی نباید در 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال عضویت داشته 
باشد. در همین حال محمدحسین حمیسی 
حراست فدراسیون اعلام کرد شهره موسوی 
تا زمان حل شدن مشکلش اجازه حضور در 
فدراسیون فوتبال را ندارد. صفی ا... فغانپور، 
مشاور حقوقی رئیس فدراسیون فوتبال پس 
از پایان مراسم رونمایی از پیراهن تیم ملی 
فوتبال درباره وضعیت شهره موسوی در هیات 
رئیسه این فدراسیون توضیح داد: ایشان 

یکی از اعضای هیات رئیسه هستند. براساس 
اساسنامه فدراسیون فوتبال تا زمانی که حکم 
قطعی نداشته باشند، می توانند به کارشان 
ادامه دهند. باتوجه به اینکه ایشان تاکنون سه 
جلسه از جلسات رسمی هیات رئیسه را حضور 
نداشتند، یک جلسه دیگر فرصت غیبت دارند. 
او افزود: برخی از جلسات را به صورت آنلاین 
شرکت کردند. جلسه آخر شنبه هفته گذشته 
را هم حضور شرکت کردند پس مشکلی برای 
حضور در فدراسیون فوتبال ندارند. مشاور 
حقوقی فدراسیون فوتبال در پاسخ به این سوال 
که آیا داشتن پرونده باز باعث رد صلاحیت 
شهره موسوی نمی شود، گفت: پرونده باز برای 
تعیین صلاحیت است. ایشان در حال حاضر در 
شرایط تعیین صلاحیت نیستند و الان فقط 
حکم قطعی می تواند مانع از حضورشان در 

فدراسیون فوتبال شود. 
  نظر وزارت

معاون امور بانوان وزارت ورزش و جوانان 
در مورد عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
گفت: نایب رئیس بانوان فدراسیون فوتبال 
موضوع قانونی و حقوقی دارد و فدراسیون 
است.  آن  رفع  برای  تلاش  در  فوتبال 
تصمیم گیری در مورد »شهره موسوی« با 
هیات رئیسه فدراسیون است. به گزارش 

ایرنا، مریم کاظمی پور روز یکشنبه 4 دی 
ماه در حاشیه همایش زنان در ورزش، در 
مورد بلاتکلیفی پست نایب رئیسی بانوان 
فدراسیون فوتبال توضیح داد: نایب رئیس 
بانوان فدراسیون فوتبال موضوع قانونی و 
حقوقی دارد و فدراسیون فوتبال در تلاش 
برای رفع آن است. در صورتی که رفع شود، 
تصمیم گیری در مورد شهره موسوی با هیات 
رئیسه فدراسیون است. وی اظهار داشت: اما 
اگر منجر به تعیین سرپرست شود، امیدواریم 
که به نتیجه گیری خوب برسند. ما هم وظیفه 
خودمان می دانیم تا جایی که امکانش هست 
و بتوانیم کمک کنیم تا فدراسیون فوتبال 
بهترین تصمیم را در مورد مدیریت بخش 

بانوان فدراسیون خود بگیرد. 
 گزارش جلسه هیات رئیسه 

احسان اصولی در مورد جلسه روز سه شنبه 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال، اظهار داشت: 
این جلسه با حضور اکثریت اعضا شکل گرفت. 
مطابق دستور جلسه مباحث مختلفی مثل 
اصلاح آیین نامه مالی و معاملاتی فدراسیون، 
طرح موضوع آیین نامه پاداش تیم های ملی و 
مواردی در مورد تیم های ملی بانوان داشتیم. 
وی درمورد آخرین وضعیت سرمربی تیم ملی 
فوتبال بزرگسالان، گفت: در این خصوص 

همکاران در حال گفت وگو هستند. برخی 
اطلاعات فنی و شرایطی که باید مدنظر داشته 
باشیم، در حال بررسی است. این مباحث 
همچنان ادامه دارد. بلافاصله پس از به نتیجه 
رسیدن که ممکن است در این جلسه باشد یا 
به جلسات آتی و اطلاعات بیشتر و تکمیلی 
نیاز باشد، صحبت خواهیم کرد. سخنگوی 
فدراسیون فوتبال درخصوص اینکه وضعیت 
انتخاب سرمربی تیم ملی امید به کجا رسید، 
گفت: مذاکرات اولیه در حال انجام است و 
گزینه هایی مدنظر هستند. گفت وگوهای 
ابتدایی انجام شده و بلافاصله پس از اینکه 
تبدیل به نتیجه شود یا در چارچوبی قرار بگیرد 
که به توافق منجر شود، به هیات رئیسه می آید. 
اصولی در خصوص اینکه آیا شایعات منتشر 
شده درباره فشار به رئیس فدراسیون پیرامون 
گزینه نایب رئیسی بانوان صحیح است، توضیح 
داد: به هر حال شرایطی پیش آمد که دیگر 
نیستیم. طبق  موسوی  در خدمت شهره 
اساسنامه ریاست فدراسیون فوتبال فردی را 
برای سرپرستی نایب رئیسی بانوان یا کمیته 
بانوان که مهم است، و نیازمند سازماندهی 
این حوزه است معرفی خواهد کرد. منتظر 
پیشنهاد رئیس به هیات رئیسه هستیم تا 
پس از تشکیل مجمع، این فرد پیشنهادی 
به رأی مجمع هم گذاشته شود. وی اضافه 
کرد: اینکه رئیس فدراسیون از جانب افراد 
یا جاهایی تحت فشار باشد، درست نیست و 
کاملا آن را تکذیب می کنیم. فردی که پیش 
از این در فدراسیون سمت مشاور داشته، این 
روزها اخبار کذب مطرح می کند که پیش از 
این هم سابقه داشته است. همان زمانی که 
این افراد با رئیس معزول فدراسیون آمد و 
پس از عزل عزیزی خادم هم رفت، مطالب 
کذبی را به شکل شایعه مطرح می کند که 
آنها را تکذیب می کنیم. هیچ فشاری وجود 
ندارد و مطابق اساسنامه فدراسیون رئیس و 
اعضای هیات رئیسه تصمیم گیری خواهند 
کرد. عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
تصریح کرد: گزینه پیشنهادی در زمان مقرر 
به مجمع معرفی می شود و طبق اساسنامه 
براساس شایستگی ها، توانمندی ها و انطباق با 
برنامه های تاج در این خصوص تصمیم گیری 

خواهد شد . 

کاپیتان سابق سپاهان می گوید طلایی پوشان باید به دنبال 
جذب یک مهاجم موثر باشند. مجید بصیرت در گفت وگو با ایسنا، 
درباره نقاط ضعف سپاهان در نیم فصل اول اظهار کرد: در نیم 
فصل جا به جایی زیادی بین تیم ها صورت می گیرد و ممکن است 
یک بازیکن با تفکرات سرمربی اش نتواند منطبق شود. سپاهان 
هم غیر از این عمل نمی کند و یک برنامه ریزی دقیق می کند تا 
بتواند در نیم فصل مشکلاتش را حل کند. او ادامه داد: سپاهانی ها 
در خط حمله مشکل دارند، اما در فوتبال ایران بیشتر تیم ها 
مشکل گلزنی دارند. امسال گل های کمتری رد و بدل شده است 
چون هدف تیم ها این است که در ابتدا کمتر گل بخورند. مربیان 

ابتدا می خواهند نبازند و شاید بیشتر به فکر بقای خود هستند. 
مثلا تیم هایی مثل ذوب آهن این همه تساوی در کارنامه شان 
دارند و این از نظر عملکردی خوب است چون شکست نخوردند. 
اگر تیم ببازد، همه متضرر می شود و به همین دلیل اکثر تیم ها 
نمی خواهند ببازند. کاپیتان سابق سپاهان اضافه کرد: خیلی 
از تیم ها جوری بازی می کنند که فقط در ضد حملات به گل 
برسند و بسته بازی می کنند. البته سپاهان در سال های دورتر 
زیاد گل می زد. مثلا در سالی که امیر قلعه نویی سرمربی بود و 
من مدیر تیم بودم، گل های زیادی به ثمر می رساندیم و شاید گل 
هم می خوردیم اما تیم مان خوب بود. ابراهیم توره و عمادرضا را 

داشتیم و دفاع ما خیال راحتی داشت چون گل می زدیم. او با بیان 
اینکه مغانلو مهاجم خوبی است اما سپاهانی ها باز هم در این خط 
ضعف دارند، گفت: باید در این پست چند بازیکن خوب داشته 
باشند تا خیالش راحت باشد اما متأسفانه مشکلاتی دارد. در آن 
زمان محمود کریمی را داشتیم که به عنوان بازیکن ذخیره هم 
به زمین می آمد، موثر بود و به تیم کمک می کرد. سپاهان حتما 
به این نتیجه رسیده که باید مهاجمی را جذب کند که موثر تر 
باشد و حتی به عنوان یار جایگزین نتیجه را عوض کند. بصیرت 
در پایان درباره روند سپاهانی ها در نیم فصل بیان کرد: روند خوبی 
را دنبال کردند اما کمی از نظر نتیجه سینوسی عمل کردند اما 
مطمئنم از نیم فصل دوم بهتر می شود و بازیکنان به تفکرات 
مورایس نزدیک تر می شوند و سبک بازی سپاهان می تواند قابل 

قبول تر از اکنون باشد. 

  بصیرت: 

سپاهانی ها از نظر نتیجه سینوسی عمل کردند

   بیهوش 
دامار هملین، ستاره فوتبال آمریکایی، در وضعیت 
بحرانی قرار دارد. این بازیکن 24 ساله تیم بوفالو بیلز پس 
از برخورد با حریف در کوارتر اول بازی مقابل سینسیناتی 
بنگالز بیهوش روی زمین افتاد.  سازمان NFL حدود یک 

ساعت پس از حادثه بازی را به حالت تعلیق درآورد. 

      تغییر لوگو
 فدراسیون فوتبال ایتالیا از ماه اکتبر 2021 پروژه تغییر 
لوگوی خود را کلید زد، لوگویی که به گفته مدیران این 
فدراسیون بیانگر احساسات و اشتیاق است. این لوگو 
قرار است روی پیراهن جدید آتزوری که چند روز دیگر با 
مشارکت کمپانی آدیداس رونمایی خواهد شد، نقش ببندد. 

           آسیب 
در یکی از صحنه های فاجعه آمیز از فوتبال 
فرانسه؛ مارتین تریر، مهاجم رن از ناحیه زانو آسیب 
دید. تریر در دقیقه پنجم گلزنی کرد اما در دقیقه 36 
با مصدومیت وحشتناکی مواجه شد که مطمئنا او را 

برای مدت طولانی از زمین بازی دور خواهد کرد. 
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کوتاه
  تسنیم: باشگاه پورتو در آستانه امضای قراردادی جدید 
با مهاجم ایرانی اش است.  مهدی طارمی که سومین فصل 
حضورش در پورتو را سپری می کند و مانند دو فصل گذشته 
عملکرد درخشانی در این تیم پرتغالی داشته است؛ با وجود 
اینکه مورد توجه باشگاه های معتبر اروپایی از جمله میلان، 
چلسی، آرسنال و تاتنهام قرار گرفته است، اما به نظر می رسد 
قصد ماندن در پورتو برای سال های بیشتری را دارد. بر اساس 
گزارش »مارکت اف سی پورتو«؛ طارمی ۳0ساله با وجود 
رؤیای بازی در لیگ برتر انگلیس، می خواهد قراردادش با 
باشگاه پورتو را تا سال 202۷ تمدید کند. طبق این گزارش، 
بند فسخ این مهاجم ایرانی در قرارداد جدید تغییری نخواهد 
کرد و همان رقم 60 میلیون یورو باقی خواهد ماند.  مهاجم 
تیم ملی فوتبال کشورمان که قرارداد فعلی اش با پورتو تا پایان 
ماه ژوئن 2024 اعتبار دارد، این فصل در 2۳ بازی برای این 
تیم پرتغالی به میدان رفته و کنار به ثمر رساندن ١8 گل، 9 
پاس گل هم برای هم تیمی هایش ساخته است. او تاکنون در 
١١۳ بازی برای پورتو به میدان رفته و آمار 6۷ گل زده و 44 

پاس گل را از خود به جای گذاشته است. 

بیــنالمــلل
  روزنامه مارکا اعلام کرد که لیونل مسی قراردادش را در 
هفته جاری با پاری سن ژرمن تمدید خواهد کرد. به گزارش 
مارکا، لیونل مسی دومین فصل حضورش با پاری سن ژرمن 
را تجربه می کند. قرارداد مسی با پاری سن ژرمن با پایان 
فصل جاری تمام می شود و این بازیکن می تواند تیم را ترک 
کند. باوجود آنکه عربستانی ها سخت به دنبال جذب مسی 
و وسوسه کردن این بازیکن آرژانتینی هستند، اما او با سران 
پاری سن ژرمن برای تمدید قرارداد به توافق رسیده است. 
مارکا در ادامه گزارش خود نوشت که مسی در هفته جاری 
قراردادش را تا سال 2024 با پاری سن ژرمن تمدید خواهد 

شایعه جدایی خود از این تیم پایان کرد و به 
هد  ا داد. به نظر می رسد که مسی خو
قهرمانی در جام جهانی و آمادگی باتوجه به 

بسیار بالایی که از خود نشان 
داده است فعلا قصد ترک سطح 
نخست فوتبال اروپا را ندارد 
و به حضورش در پاری 
سن ژرمن ادامه خواهد 
داد. پاری سن ژرمن با 
مثلث آماده و سرشناس 
جاری  فصل  در  خود 
عملکرد بسیار خوبی در 
لیگ قهرمانان اروپا و لیگ 
فرانسه داشته و از مدعیان 
اصلی قهرمانی در هر دو 

جام است.

دیدگـــــاه
پرسپولیس می داند که به پشتوانه قوی احتیاج دارد 

حمیددرخشان
 کارشناس فوتبال  

رقابت های لیگ برتر چند هفته ای است که پیگیری 
می شود. شاگردان گل محمدی همچنان صدرنشین این 
رقابت ها هستند. در هفته گذشته پرسپولیس دیدار حساسی 
را پشت سر گذاشت. تیم فوتبال پرسپولیس مقابل گل گهر 
سیرجان در هفته چهاردهم لیگ برتر به برتری رسید.  گل گهر 
یکی از تیم های لیگ برتری است که در تعقیب پرسپولیس 
بود تا به صدر جدول برسد. شاهد دیدار متفاوتی از گل گهر 
و پرسپولیس بودیم که بازی بسته ای را به نمایش نگذاشتند. 
هر دو تیم دنبال پیروزی و کسب ۳ امتیاز بودند. سرعت بازی 
نسبت به بازی های قبلی شان بیشتر بود و موقعیت های زیادی 
روی دروازه هر دو تیم خلق شد.  علیرضا بیرانوند با مهار کردن 
پنالتی بازیکن حریف، روز خوبی داشت و همچنین توانست 
نقطه عطفی برای شروع مجدد و پیروزی پرسپولیس در ادامه 
بازی باشد. بازیکنان پرسپولیس در خط میانی نشان دادند 
که این تیم می تواند به جوانان هم اعتماد کند تا در ادامه 
مسیر لیگ بیشتر از آنها استفاده کند. یکی از حساس ترین و 
مهم ترین نقطه در خطوط یک تیم خط حمله است که با رفتن 
لوکادیا، تیم فوتبال پرسپولیس دستش در این خط بسته شد. 
باید به این نکته توجه کنیم که تیم بزرگی همچون پرسپولیس 
همیشه تغییراتی در گذشته و حتی آینده خواهد داشت و 
متکی به بازیکن نیست. در سال های قبل بازیکنان زیادی 
مثل مهدی طارمی از پرسپولیس جدا شدند، این در حالی 
بود که تیم به آنها در لیگ قهرمانان نیاز داشت. پرسپولیس 
می داند که به پشتوانه قوی احتیاج دارد و چه اشکالی دارد که 
تیم بزرگ بازیکنان خودش را به تیم های دیگر بدهد. درباره 
تعیین تکلیف نیمکت تیم ملی فوتبال به نظرم فدراسیون 
فوتبال حتما بررسی هایی را برای حضور تیم ملی فوتبال 
در جام ملت ها خواهد داشت. در این دوره از رقابت ها دیگر 
بازی های راحتی نداریم. تیم های ژاپن، استرالیا، کره جنوبی 
و عربستان که در جام جهانی نتایج خوبی گرفتند، مدعی 
قهرمانی در جام ملت ها هستند. امیدوارم برای جام ملت ها 
یک برنامه ریزی ایده آل داشته باشیم. تیم ملی نیاز به تغییرات 
و جوانگرایی دارد تا در مسابقات بهترین نتایج را بگیرد.  
امیدوارم که فدراسیون فوتبال این بار یک انتخاب خوب برای 
هدایت تیم ملی داشته باشد. مربی که وارد ایران می شود باید 
از فوتبال آسیا شناخت داشته باشد، چون ما پتانسل و بازیکنان 
خوبی داریم. مربی مانند رنار، سرمربی تیم ملی عربستان که 
به آنها برای پیشرفت شان کمک کرد، می تواند به فوتبال ایران 
هم کمک کند.  به نظرم باید گزینه استفاده از مربی بومی را 
کنار بگذاریم و دنبال مربی خارجی ای باشیم که بتواند به 
فوتبال ما کمک کند. مربیان داخلی هم باید در کنار این مربی 
خارجی تجربیات بین المللی را به دست بیاورند تا در سال های 
بعد بتوانند به تیم ملی کمک کنند. اگر در کنار کی روش، در 
8 سالی که سرمربی تیم ملی بود، از مربیان ایرانی استفاده 
می شد، در حال حاضر یک گزینه خوب برای سرمربیگری 

تیم ملی داشتیم. 

تارتار: 

یکی از دلایل فوتبال دفاعی تیم  های ایرانی تفکر کی روش است 
مهدی تارتار سرمربی ذوب آهن اصفهان اعتقاد دارد یکی از 
دلایلی که باعث شده تیم  های ایرانی بیشتر فوتبال تدافعی ارائه 

دهند، تفکرات کی روش بوده است. 
  دیدار با هوادار 

مهدی تارتار در نشست خبری پیش از دیدار تیم های فوتبال 
هوادار و ذوب آهن اصفهان اظهار داشت: با یک تیم جوان و 
بسیار دونده بازی داریم که کار را برای هر تیمی سخت می کند. 
هوادار تیم سختکوشی است، ولی امیدوارم زمین ورزشگاه پاس 
قوامین به گونه ای باشد که تیم ها نمایش خوبی داشته باشند. 
در بازی قبلی که مقابل نساجی بود زمین کیفیت خوبی نداشت 
و امیدوارم فردا شرایط زمین مساعد باشد تا بتوانیم روی زمین 

کار کنیم. 
 اعتراض به داوری 

 VAR وی درباره اعتراضات به داوری تصریح کرد: تا زمانی که
نباشد این مشکلات ادامه دارد و در همه جای دنیا هم بوده است. 
باید این سیستم را سریعاً در کشور فعال کنیم. خوشحالم که 
جلساتی با باشگاه ها برای نصب این سیستم برگزار شده و ما را 

امیدوار کرده است. 

  فقر گلزنی
سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن درباره فقر گلزنی تیم های لیگ 
برتری هم گفت: این ضعف فوتبال ماست و اصلی ترین دلیلش این 
است که بهترین بازیکنان ما در خط حمله ترانسفر می شوند. باید 
در تیم های پایه سرمایه گذاری و بازیکن تولید کنیم. از آکادمی ها 
غافل می شویم و باید برای مربیان رده های پایه هزینه کنیم، 
چون مربیان پایه با دستمزد ناچیزی که دارند سعی می کنند به 

رده بزرگسالان برسند. این مشکلات باید برطرف شود. 
  سرمربی بعدی 

وی در پاسخ به خبرنگاری که نظرش را در مورد سرمربی 
بعدی تیم ملی جویا شد، تأکید کرد: آیا در بین مربیان داخلی 
شخصی که همه تأییدش کنند وجود دارد یا اینکه اگر یک 
مربی ایرانی را انتخاب می کنیم همه پشتش خواهیم بود؟ 
مربیان ما به روز هستند و بهترین نتایج را می گیرند. امسال ما 
تیم ضعیف نداریم و این نشان دهنده سطح مربیان ماست، ولی 
اگر این شخص در فوتبال ایران وجود ندارد بهتر است از مربیان 
خارجی که انگیزه لازم را دارند و چیزی به فوتبال ما اضافه 
می کنند، استفاده کنیم. منکر زحمات کی روش نیستیم، او 

نتایج معمولی گرفت، ولی الان زمان آن است که یک نیروی تازه 
بیاید، کسی که انگیزه لازم را داشته و برنامه اش روی فوتبال 
تهاجمی باشد و فقط دنبال دفاع نباشد. اینکه شما می بینید 
تیم های ایرانی دفاعی شده اند، یکی از دلالیش کی روش بود که 
این کار را به همه مربیان ما یاد داد. الان نیاز داریم در ساختار 

حمله نیز بهتر شویم. 
  تیم های صنعتی 

سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن درباره صحبت های درویش 
صنعتی  تیم های  بود  گفته  که  پرسپولیس(  )مدیرعامل 
دست شان باز است، عنوان کرد: ما صنعتی هستیم ولی با بعضی 
تیم  های صنعتی فرق داریم. نمی دانم چرا اینطور است. اگر همه 
زیرمجموعه یک وزارتخانه هستند بودجه های شان باید مساوی 
باشد. ما جزو تیم هایی هستیم که بودجه بسیاری محدودی 
داریم. نمی دام چرا. یک بام و دوهواست و گیج شدیم که چرا یک 
تیم صنعتی که اسم نمی آورم و همه می دانند هزینه هایش چهار 
برابر ماست. مسئولین باید درباره این موضوع صحبت کنند. 
برخی می گویند این باشگاه ها خصوصی هستند، ولی در عین 
حال زیر نظر وزارتخانه اداره می شوند. به نظرم برخی تیم ها قانون 
را خوب دور می زنند و هزینه خوبی می کنند، ولی برخی تیم ها نیز 
مثل ما این کار را نمی کنند. امیدوارم فوتبال ما از این حالت خارج 
شود و همه تیم های صنعتی و حتی نفتی به یک اندازه هزینه 
کنند. اگر تیم ها دولتی هستند باید به یک شکل بودجه برای آنها 

در نظر گرفته شود. 

سعید مراغه چیان پیشکسوت تیم فوتبال 
استقلال در خصوص نتایج شاگردان ساپینتو 
در این فصل رقابت های لیگ برتر صحبت کرد. 
  تیم فوتبال استقلال مقابل مس 
رفسنجان در هفته چهاردهم لیگ برتر 

متوقف شد!
 بازی خوبی را شاهد نبودیم. استقلال در 
این بازی چیزی برای ارائه نداشت. آبی پوشان 
در گذشته هرچه در بازی های خارج از خانه 
حالی برای بازی نداشتند حالا دیگر در خانه 
هم انگیزه ای برای بازی ندارند و همه اینها 
به خاطر شرایطی است که تمرکز آنها را گرفته 
و به آنها حق می دهم. مس رفسنجان یکی دو 
موقعیت خوب داشت، اما از دست داد. متأسفانه 
از استقلال چیز خاصی ندیدیم و به ساپینتو 
نمره صفر می دهم. با این روندی که استقلال در 

پیش گرفته باید قید قهرمانی را بزنیم. 
را  برتر  لیگ  رقابت های  کیفیت    

چگونه ارزیابی می کنید؟
 بعد از بازی های جام جهانی با آن کیفیت، 
حالا به تماشای لیگ ایران نشسته ایم که 
چیزی جز سردرد برای بیننده ندارد. اینکه 
لیگ ایران جذابیتی ندارد فقط به خاطر نبود 
تماشاگران است. مسابقه ای که تماشاچی در 
آن حضور نداشته باشد بازیکنان هم نباید بازی 
کنند. فوتبال بازی کردن باید در جهت لذت 

تماشاچیان باشد. 
مهاجمان  گلزنی  عدم  مورد  در    

استقلال چه نظری دارید؟
 در کنار اینکه استقلال بازیساز خوب ندارد؛ 
آبی پوشان برای گلزنی هیچ برنامه ای ندارند. 
ساپینتو باید در تمرینات با مهاجمان شوت 
زنی کار کند. وقتی تیم بازیساز ندارد و در 
خلق موقعیت عاجز هستند باید به یک طریقی 
دروازه ها را باز کنند و تنها راه این است که 

شوت از راه دور را در دستور کار قرار دهند. 
  درباره دیدار هفته پانزدهم استقلال 

مقابل تراکتور نظر شما چیست؟
 تراکتور همیشه برای ما حریف سرسختی 
بوده و نباید آنها را دست کم بگیریم، زیرا آنها 
در تبریز مقابل ما بازی می کنند و این می تواند 
کار استقلال را سخت کند. با انتخاب سرمربی 
جدید تراکتور شناخت از تیم او کمی سخت 
است و نمی توان گفت چون بازی گذشته 
مقابل نساجی را شکست خوردند؛ حالا مقابل 
استقلال هم دست و پا بسته هستند.  امیدوارم 
به پایه های استقلال رسیدگی شود، زیرا 
فوتبال ایران واقعا کم ستاره شده است و این 
مورد می تواند به آینده تیم ملی نیز کمک کند. 
امیدوارم نتایج لازم به دست بیاید تا استقلال 
قهرمان نیم فصل شود شاید کمی شادی به دل 

هواداران بنشیند. 
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